
Zápis 
z  jednání představenstva Svazku obcí Milevska 

dne 4. 9. 2014 od 8:00 v Milevsku 
_________________________________________________________________________________________________________________ 
   

Přítomni: pí. Kašparová, p. Češka, p. Souhrada, p. Himl, p. Třeštík, p. Maksa   

 

Omluveni: p. Hroch 

 

Program:   

1) Zahájení, prezence  

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatele zápisu  

3) Schválení programu jednání  

4) Podpora meziobecní spolupráce 

5) Příprava valné hromady ve 3. čtvrtletí 

6) Diskuze 

7) Závěr  

 

 

Ad 1) 

Zasedání představenstva zahájila předsedkyně SOM pí. Kašparová, konstatovala nadpoloviční 

většinu a jednání prohlásila za usnášeníschopné, seznámila přítomné s hlavními body 

představenstva.  

 

Ad 2) 

Zapisovatelem byla zvolena Bc. Jana Máchová, DiS., a ověřovateli zápisu byli určeni p. Pavel 

Souhrada a p. Ing. Miroslav Maksa 

Usnesení č. 37 

Představenstvo SOM souhlasí se zapisovatelem a ověřovateli zápisu.  

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 3) 

Předsedkyně SOM Hana Kašparová seznamuje přítomné s programem představenstva.  

Usnesení č. 38 

Představenstvo SOM schvaluje předložený program představenstva. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Ad 4) 

Předsedkyně SOM přítomné informuje o p. Mgr. Evženu Jirouškovi, který se stal regionálním 

koordinátorem v projektu Podpora meziobecní spolupráce. P. Jiroušek informoval předsedkyni 

SOM o možnosti zažádání záloh na mzdu zaměstnanců projektu. Zálohy v současné době Svazek 

obcí Milevska nepotřebuje a bylo by to zbytečná administrace. 

Bc. Monika Hrochová informuje o oponentských posudkách, které přišly na konci měsíce srpna. 

Všechny oblasti měly výtky, které realizační tým zapracovává do souhrnného dokumentu. 

Usnesení č. 39 

Představenstvo SOM bere na vědomí podané informace a souhlasí o nevyužití záloh. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 5) 

Představenstvo SOM navrhuje termín VH SOM ve středu 24. 9. 2014 od 17:00 hod. Místo konání 

navrhuje p. Třeštík v Milevsku a to budovu Místní organizace Českého rybářského svazu.  

Program: 

1) Zahájení, prezence 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3) Schválení programu jednání 

4) Veřejně prospěšné práce  

5) Informace o projektu „Meziobecní spolupráce“ 

6) Informace o projektech SOM v roce 2014 

7) Plán činnosti SOM na rok 2015 

8) Diskuze 

9) Závěr 

Usnesení č. 40 

Představenstvo SOM souhlasí s termínem, místem konání a s programem valné hromady Svazku 

obcí Milevska.   

Pro:6  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 6) 

V rámci diskuse vystoupil p. Souhrada, který se zmiňuje o knížce pana Jiřího Hladkého „Kříže a 

křížky na Písecku a Milevsku“, zda platí odkup poměrné části Svazkem obcí Milevska a 

objednáním 1000ks.  
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Usnesení č. 41 

Představenstvo SOM souhlasí s odkupem poměrné části 1000ks vydané knihy Jiřího Hladkého 

„Kříže a křížky na Písecku a Milevsku“. Pí. Máchová bude zjišťovat, o kolik kusů by měly obce 

na území SOM zájem. Z celkové ceny objednaných knih by se každá obec podílela 50% účastí, 

dalších 50% bude financovat Svazek obcí Milevska. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Dále předsedkyně SOM vyzývá přítomné představenstvo o zamyšlení se návrhů na podání 

žádosti na POV 2015. Pan Třeštík navrhuje například pořízení zastřešení na praktikábl v podobě 

nafukovací střechy, které by bylo jeho součástí (lepší manipulace; stavba, převoz, bourání by 

bylo finančně nenáročné oproti párty stanu). Pan Souhrada navrhuje možnost financování 

dopravy dětí na plavecký výcvik.  

Pí. Eva Homolková informuje o nedodávání dovolenek k docházkám zaměstnanců, které 

zaměstnávají obce. Toto připomenutí rozešle elektronicky obcím, kterých se to týká. 

 

Ad 7) 

Předsedkyně SOM Hana Kašparová poděkovala přítomným za účast a jednání ukončila. 

 

 

Ověřili: 

Hana Kašparová   ……………..….………………………… 

 

 

Pavel Souhrada  ………….….……………………………. 

 

 

Ing. Miroslav Maksa   ………….….……………………………. 

 

 

Zapsala: 

Bc. Jana Máchová, DiS.   ….……………………………………….. 


